
Møtereferat fra Styringsgruppa i Utviklingsprosessen 12.01.22 

Tilstede: Marit, Inga-Lill, Elin, Kasper, Irene og Randi 

• Knut og Toril skal inn i neste møte, uvisst om de skal være med fast. Marit har varslet. 

• HVO Cecilie skal være med fast fra neste møte. Randi varsler henne. 

• Status:  

Elin avholder personalmøte for Furumoen i uke 3 

Furumoen er i gang med faglige vurderinger på brukerne 

Dato for flytting fra Furumoen er ikke fastsatt 

Skal gi oppdatert informasjon til brukere og pårørende, og dokumentere i Cosdoc 

Inga-Lill skal informere pårørende snarlig 

Har hatt møte med tillitsvalgte, vurderer personalmøte før uke 4 

Det blir tatt høyde for økt bemanning i en overgangsperiode i bemanningsplanen 

Ny turnus i Institusjonstjenesten med oppstart 28/4-22 

• Randi kaller inn arbeidsgruppa for Langtid/Skjermet avd til nytt møte så raskt som mulig. 

• Lars sender orientering til Husbanken med dato for omdefinering av boliger. Randi 

dobbeltsjekker at han vet han skal gjøre det. 

• Inga-Lill tar kontakt med teknisk avd ang fremdrift på fundamenteringen på Kårstua 

• Lederstruktur må diskuteres etter hvert, det blir store avdelinger å lede i både Institusjon og 

Hjemmetjenesten 

• Randi bistår i flytteprosessen i uke 4, samt når Furumoen skal flytte. Og undervegs med det 

som måtte trenges. 

• Møter i Styringsgruppa blir heretter kl 10-11.30 (mot 10-12 tidligere) 

 

 

 

Ref: Randi 

 


